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Abstract (en)
[origin: WO2017067680A1] The present invention describes a cam circuit breaker comprising: - a cam (3), - a support base (1) on which the cam (3)
is mounted in rotation, - a first electrical connector (6) and a first other electrical connector (6'), said first other electrical connector (6') being capable
of being moved relative to said base (1) by the rotation of the cam (3), - a second electrical connector (7) that can be electrically connected to the
first electrical connector (6) and a second other electrical connector (7') that can be electrically connected to said first other electrical connector
(6'), - a mechanical coupling of said second electrical connector (7) to said cam (3) in order to rotate the latter, characterised in that - the cam (3) is
configured to move said first electrical connector (6) and said first other electrical connector (6') at different speeds.

Abstract (fr)
La présente invention décrit un disjoncteur à came comprenant: - une came (3), - une embase (1) de support sur laquelle la came (3) est montée
rotative, - un premier connecteur électrique (6) et un premier autre connecteur électrique (6'), ledit premier autre connecteur électrique (6')
étant entraînable en mouvement par rapport à ladite embase (1) par rotation de la came (3), - un second connecteur électrique (7) connectable
électriquement au premier connecteur électrique (6) et un second autre connecteur électrique (7') connectable électriquement audit premier autre
connecteur électrique (6'), - un couplage mécanique dudit second connecteur électrique (7) à ladite came (3) pour entraîner cette dernière en
rotation, caractérisé en ce que - la came (3) est configurée pour entrainer en mouvement ledit premier connecteur électrique (6) et ledit premier
autre connecteur électrique (6') à des vitesses différentes.
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